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__________________________________________________________________________________ 
 
Op 23 januari 2020 ontvingen wij een vraag van Tess van de Wiel (CDA Goirle Riel) op basis van 
artikel 40 van het Reglement van Orde. Hieronder treft u de gestelde vraag aan, met het daarbij 
behorende antwoord: 
 
Vraag: 
Bakertand BV geeft aan dat de verhuizing van Primagaz meer geld kost dan begroot. De fractie van 
CDA Goirle Riel heeft hier een technische vraag over, te weten: Voor hoeveel geld was de verhuizing 
van Primagaz oorspronkelijk begroot? 
 
De gemeente Goirle heeft inzage gekregen in de globale (samengevatte) grondexploitatie en kan dus 
bevestigen dat er een groot verschil is met het aanvankelijk geraamde bedrag. Uit strategische 
overwegingen kan deze informatie niet worden gegeven, omdat de onderhandelingen tussen 
Bakertand BV en Primagaz nog lopen. 
__________________________________________________________________________________ 


